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Blockzylinder BLZMS251 mit Hubverkürzung 
 
Standardgehäuse 
 
Mit dem Ziel kurzer Lieferzeiten werden die Zylinder des Typs BLZMS251 in Standardhüben gefertigt 
(Gehäuse und Kolbenstangen auf Lager) und alternative Hublängen durch Hubverkürzungen realisiert.  
 
Eine Hubverkürzung wird im Bestelltext durch das Kürzel „S29“, der Angabe des tatsächlichen Hubs und 
des nächstgrößeren Standardhubs gekennzeichnet. 
 
Beispiel: BLZMS2-251-2-50/32/16(30)0-206/M1/S29 
 
Die Gehäuselänge des Zylinders entspricht somit seiner Grundlänge L0 und dem entsprechenden 
Standardhub – hier im Beispiel: L0 + 30 = 88 + 30 = 118. 
 
Tabelle der Standardhübe bezogen auf die Kolbendurchmesser: 
 

  Ø20 Ø25 Ø32 Ø40 Ø50 Ø63 
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20 X X X X - - 

30 - X X X X X 

40 X - X X - - 

50 - X X X X X 

60 X - X X X X 

80 X X X X X X 

100 - X X X X X 

120 -   X* - X - X 

130 - -     X** - X - 

 
 
 

 
Sondergehäuse 
 
Bei restriktiven Platzverhältnissen innerhalb der Anwendung kann das Gehäuse an den konkret benötigten 
Hub angepasst werden. Die entsprechende Kennzeichnung hierfür im Typenschlüssel ist „S47“ 
 
Die Anpassung des Gehäuses an die tatsächliche Hublänge findet auch bei einem Hub größer als der 
entsprechende Standardhub statt. 

* L0-, L6- und L9-Maße + 9mm   [bedingt durch Gehäuseverlängerung (in der Typenbezichnung „S24“)]  

** L0-, L6- und L9-Maße + 10mm   [bedingt durch Gehäuseverlängerung (in der Typenbezichnung „S24“)] 
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Technical Information 

 

 

Stroke shortening at block cylinder BLZMS251 
 
Standard housing 
 
With the aim of shorter delivery times block cylinders of type BLZMS251 are provided with standard 
strokes (housing and piston rods on stock). Alternative stroke lengths are achieved by stroke shortening.  
 
In the type designation code stroke shortening is marked with the shortcut „F47“, the indication of the 
actual stroke and the next higher standard stroke. 
 
Example: BLZMS2-251-2-50/32/16(30)0-206/M1/S29 
 
Hence the housing length of the cylinder is according to its basic length L0 and the corresponding 
standard stroke – in the example given: L0 + 30 = 88 + 30 = 118. 
 
Table of the standard strokes in regard to the piston diameter: 
 

  Ø20 Ø25 Ø32 Ø40 Ø50 Ø63 
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20 X X X X - - 

30 - X X X X X 

40 X - X X - - 

50 - X X X X X 

60 X - X X X X 

80 X X X X X X 

100 - X X X X X 

120 -   X* - X - X 

130 - -     X** - X - 

 
Special housing 
 
At restrictive spacial conditions within the application the housing can be adopted to any required 
stroke. For this the corresponding indication is „S47“ in the type designation code. 
 
The adaption of the housing on the actual stroke length is also done at a stroke greater than the 
corresponding standard stroke. 

* Dimension L0, L6 and L9 + 9mm   [due to the cylinder housing extension (in the type designation code „S24“)]  

** Dimension L0, L6 and L9 + 10mm   [ due to the cylinder housing extension (in the type designation code „S24“)] 


